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ETUC declaration on immigration 
 

Adopted by the ETUC Executive Committee at its meeting on 17-18 June 2015 
 

 
The ETUC expresses its support for the demonstration on immigration which will take 
place on Saturday 20 June 2015 in Rome. 
 
The tragedy in the Mediterranean, the loss of thousands of lives, the terrible suffering of 
those who seek refuge fleeing hunger, poverty, war and persecution require a European 
response based on humanity, solidarity, integration and inclusion. 
 
Europe must overcome divisions and nationalism and give a common response to this 
humanitarian emergency. 
 
For this reason, in addition to supporting the demonstration of 20 June in Rome, the 
ETUC has launched a European petition for which it seeks the active support of all 
affiliated unions.  

 
 
 

Déclaration de la CES sur la migration 
  

Adoptée par le Comité exécutif de la CES lors de sa réunion des 17-18 juin 2015 
 

 
La CES exprime son soutien à la manifestation sur l'immigration qui se tiendra le samedi 
20 juin 2015 à Rome. 
 
Une réponse européenne, basée sur l'humanité, la solidarité, l'intégration et l'inclusion, 
s'impose face à la tragédie dans la Méditerranée, la perte de milliers de vies, la 
souffrance terrible de ceux qui cherchent refuge, qui fuient la faim, la pauvreté, la guerre 
et la persécution. 
 
L'Europe doit surmonter les divisions et le nationalisme et apporter une réponse 
commune à cette urgence humanitaire. 
 
Pour cette raison, en plus de l'appui à la manifestation du 20 juin à Rome, la CES a lancé 
une pétition européenne et encourage toutes les organisations affiliées à la soutenir 
activement. 


